
ŠPORTOVÝ KLUB POLÍCIE PRI AKADÉMII PZ 

ZÁPISNICA 1/2017 

 zo zasadnutia členskej schôdze 

Prítomní:  

Výbor ŠKP: Kukučka, Kozaňáková, Marczy, Martiniaková  

Delegáti: Kupcová, Majsniar, Mikulaš, Andrišeková, Cipel, Vaniak, Vágner  

(vid. príloha prezenčná listina) 

PROGRAM: 

1. OTVORENIE 

2. SCHVÁLENIE PROGRAMU, ROKOVACIEHO PORIADKU 

3. SCHVÁLENIE PRACOVNÝCH KOMISII 

4. SPRÁVA O HOSPODÁRENÍ ZA ROK 2016 

5. ČLENSKÉ POPLATKY A 2% 

6. NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2017 

7. PLÁNOVANÉ ŠPORTOVÉ PODUJATIA 

8. DISKUSIA 

9. ZÁVER 

BOD ČÍSLO 1) OTVORENIE  

- Podpredsedníčka ŠKP Anna Kozaňáková privítala prítomných delegátov jednotlivých 

oddielov ako aj ostatných členov. 

- Predseda Ján Kukučka podľa prezenčnej listiny konštatoval uznášania schopnosť 

senátu a neprítomnosť dvoch nezúčastnených ospravedlnil. 

BOD ČÍSLO 2 - 3) SCHVÁLENIE PROGRAMU A PRACOVNÝCH KOMISII 

- Podpredsedníčka ŠKP Anna Kozaňáková oboznámila zúčastnených s programom 

zasadnutia a dala hlasovanie o programe. ZA 11, PROTI – 0, ZDRŽAL SA  - 0  

- Program bol členmi jednomyseľne schválený. 

- Predseda Ján Kukučka navrhol „ návrhovú komisiu“ a to Cipel, Kuľková, Kukučka.  

- Podpredsedníčka Anna Kozaňáková poverila Kukučku za predkladateľa návrhu 

uznesenia a za zapisovateľa zápisnice zo zasadnutia F. Marczyho. 



BOD ČÍSLO 4)  SPRÁVA O HOSPODÁRENÍ ZA ROK 2016 

- podpredsedníčka Anna Kozaňáková prostredníctvom prezentácie poskytla členom 

finančný prehľad hospodárenia ŠKP. Oboznámila s celkovým príjmom z členských 

príspevkov za akademický rok 2015/2016 až k dátumu 31.12. 2016. 

- Počet členov na akademický rok 2015/2016 – 144 členov (15,- členský poplatok) 

- Počet členov na akademický rok 2016/2017 aktuálne k 31.12.2016 – 244 členov 

(20,- členský poplatok) 

- Celkový príjem - 8749,36 eur (zostatok na účte, členské poplatky, darcovia 2%)   

 

Po informácii o finančnej situácii klubu z jednotlivých zdrojov za uplynulý 

rok, boli členovia oboznámení aj s výdavkami za už vyššie spomínané obdobie. 

Výdavky – 3508,05 eur 

 



- Keďže prezentácia obsahovala iba percentuálne znázornenie výdavkov, 

podpredsedníčka Kozaňáková konkrétne vymenovala materiál, ktorý bol zakúpený v 

jednotlivých položkách.  

- Zároveň poskytla členom prehľad akcii ktoré boli zrealizované a zároveň finančne 

podporené športovým klubom ŠKP pri Akadémii PZ: 

ŠPORTOVÉ PODUJATIA:  

 VYSOKOŠKOLSKÁ LIGA VO FLORBALE 

 VYSOKOŠKOLSKÁ LIGA VO FUTSÁLE  

 VYSOKOŠKOLSKÁ LIGA VO VOLEJBALE 

 BENCH PRESS A PZ 

 CROSSFIT APZ  

 UNIVERZITNÁ REGATA 

 SILOVÝ TROJBOJ 

 MEDZIUNIVERZITNÝ TURNAJ VO FUTBALE O POHÁR REKTORA UCM 

 FUTBALOVÝ TURNAJ O POHÁR MINISTRA VNÚTRA SR 

 PLÁŽOVÝ VOLEJBAL ZDRUŽENIA ŽIEN V ARMÁDE 

 MAJSTROVSTVÁ MV SR A PZ VO VOLEJBALE ŽIEN 

 SPLAV MALÝ DUNAJ 

 NÁRODNÝ BEH DEVÍN – BRATISLAVA 2016 

 ŠPORTOVÝ DEŇ AKADÉMIE PZ 

 UNIHRY 2016 - 8. ROČNÍK 

 ŠPORTOVÝ DEŇ AKADÉMIE PZ 

 ZIMNÁ UNIVERZIÁDA  

 LETNÁ UNIVERZÁDA 

BOD ČÍSLO 5)  ČLENSKÉ POPLATKY A 2% 

- V nasledujúcom bode programu boli členovia oboznámení o Výborom navrhnutom 

členskom poplatku 20,-  eur na nový akademický rok 2017/2018. 

- Zároveň podpredsedníčka Kozaňáková dala do pozornosti novú skutočnosť týkajúcu 

sa možnosti preukázania 2% z dane z príjmov ŠKP pri Akadémii PZ a tým získať 

možnosť výhody bezplatného členského na nový akademický rok 2017/2018 



(preukázať môžu zamestnanci, študenti policajti, ale aj rodič za svoje dieťa). 

Upozornila na potrebu doniesť kópiu dokladu o poskytnutí 2% klubu ŠKP. 

BOD ČÍSLO 6) NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2017 

- Kozaňáková oboznámila členov v nasledujúcom bode s návrhom rozpočtu na rok 

2017. Vychádzajúc z meniacich sa podmienok, ako aj vplyvov pôsobiacich na ŠKP, 

dala do pozornosti skutočnosť, že je predmetná informácia len odrazovým mostíkom. 

Hýbateľnosť financiami záleží od okolnosti a celkových finančných nákladov 

potrebných pre fungovanie jednotlivých oddielov v klube. 

- Zároveň dala do pozornosti skutočnosť, že ŠKP má v záujme tento rok požiadať 

o dotáciu, čo považuje za jeden z výrazne prospešných zdrojov financovania 

jednotlivých oddielov klubu. 

Zostatok – 5241,31 eur 

 zaplatenie členských poplatkov – SAUŠ a UNITOP.....488,- 

 športové potreby.....................................................3000,- 

 organizácia športových podujatí................................500,- 

 štartovné na športové podujatia a cestovné náklady..300,- 

 propagačný materiál..................................................200,- 

 vecné dary pre športové úspechy...............................400,- 

 podpora a propagácia ŠKP..........................................350,- 

                                      celková predpokladaná suma : 5238,- 

BOD ČÍSLO 6)  PLÁNOVANÉ ŠPORTOVÉ PODUJATIA NA ROK 2017 

V predposlednom bode programu podpredsedníčka Kozaňáková vymenovala zoznam 

plánovaných športových podujatí: 

 VYSOKOŠKOLSKÉ LIGY: 

- Florbal 

- Futbal 

- Volejbal 

 UNIVERZITNÁ REGATA 2017 

 FUTBALOVÝ TURNAJ O POHÁR REKTORA 

 ŠPORTOVÝ DEŇ AKADÉMIE PZ 2017 

 SPLAV HRONA  

 CROSSFIT AKADÉMIE PZ  



 STRELECKÁ SÚŤAŽ 2017 

 SILOVÝ TROJBOJ 2017 

BOD ČÍSLO 6)  DISKUSIA A ZÁVER 

- ANDRIŠEKOVÁ – požiadavka na sfunkčnenie vonkajšieho ihriska na Beach 

volejbal. 

Kozaňáková odpovedala, že požiadavku prekonzultuje s vedením Akadémie PZ. 

- BAJDGOVSKÁ – požiadala o celodenné otvorenie posilňovne počas víkendov 

a otázka zameraná na nevyhnutnosť vykonávania dozoru v posilňovni. 

Prehodnotením navrhnutej požiadavky Výborom bola požiadavka predsedom J. 

Kukučkom schválená, čím sa umožnilo študentom navštevovať posilňovňu počas 

celého víkendu od 6:00 hod -  21:30 hod.  

- Zároveň Kozaňáková zodpovedala aj na druhú  časť otázky a teda, že dozor je 

výrazne potrebný v prvých mesiacoch od zahájenia akademického roka, nakoľko je 

potrebné novým študentom ozrejmiť pravidla návštevy posilňovne ako aj celkové 

nastavenie systému návštev, nehovoriac o samotnej kontrole zakúpenia členského 

preukazu. Samozrejme, že odstupom času sa systém zabehne, čím sa aj odľahčia 

povinnosti dozoru. 

- KUPCOVÁ A TRIZNOVÁ – tabata 

Študentky prečítali žiadosť, v ktorej bolo poukázané na potrebu nákupu materiálu, 

nakoľko sa výrazne zvýšil záujem a teda celkový počet študentov o na ich cvičeniach.  

Žiadosť bola akceptovaná a podpredsedníčka prisľúbila zaobstaranie potrebného 

materiálu na cvičenie. 

- VANIAK – požiadavka na spolu participovanie na vypracovaní projektu pre 

stolnotenistov. Požiadavka podpredsedníčkou Kozaňákovou akceptovaná, nakoľko je 

v záujme ŠKP požiadať o dotáciu a v nej je možné patričným spôsobom 

zakomponovať predmetný projekt.  

- KOZAŇÁKOVÁ – dala do povedomia, že pri predkladaní žiadosti na nákup 

materiálu je potrebné doložiť konkrétne odfotený materiál, ako aj cenu a špecifikáciu, 

čím sa uľahčí spolupráca a zaručí spokojnosť zo strany požadujúcich.  

Na záver podpredsedníčka Kozaňáková vyzvala Kukučku o prednesenie uznesenia: 

UZNESENIE 

Berieme na vedomie: 

- správu o hospodárení za rok 2016. 

Schvaľujeme: 

- členský poplatok na rok 2017/2018, 

- možnosť preukázania 2% z dane z príjmov ako bolo predostrené, 

- návrh rozpočtu na rok 2017/2018. 

ZA 11, PROTI – 0, ZDRŽAL SA  - 0 



Predseda poďakoval všetkým za účasť za konštruktívne pripomienky a návrhy. Poprial 

všetkým veľa pracovných úspechov. 

 

Zápis vyhotovila: Kozaňáková 

Overil: Kukučka 

 

V Bratislave dňa 22.2.2017 


